
 

 

 

14. 9. 2021 ve 13:00 hod., kancelář místostarosty města Bystřice n. P. 

Přítomní: 

• 6 zástupců členských obcí (Mgr. Martin Horák – Bystřice nad Pernštejnem, Ing. Pavel 

Kadlec – Dalečín, Libor Pokorný – Rožná, Vlastimil Tvarůžek – Strážek, PaedDr. Šárka 

Kunčíková – Štěpánov nad Svratkou, František Skalník – Ždánice) 

 

Program 

 

1. Zahájení 

2. Hospodaření MB – rozpočtová změna č.2, informace o dílčím přezkoumání hospodaření DSO, informace o 

schválení DPP– Ing. Michaela Samková  

3. Projekt CSS – ukončení projektu k 30.10.2021, Závěrečná zpráva CSS po roční udržitelnosti (do 15.11.2021) 

4. Příprava členské schůze – termín, místo, hosté (Ing. Slezáková – OZV), návrh členských příspěvků na rok 2022 

(nově – členský příspěvek Koruně Vysočiny), pravidelné reporty z Koruny Vysočiny (čtvrtletně), informace o 

schválení rozpočtové změny č.2, 12. setkání starostů – dotazníkové šetření spokojenosti starostů s rozsahem a 

kvalitou poskytovaných služeb CSS, předání poháru vítězi soutěže Hry bez hranic pro rok 2021 

5. Majetek MB – oprava velkého skákacího hradu a party stanu, objednávka náhradních dílů? 

6. Mikroregionální akce: a) BČD – průběh akce, realizace čtení do 12.11.2021 - výběr příspěvků po ukončení akce, 

vypsání dotace na další ročník (pravděpodobně v prosinci 2021); b) Putovní letní kino – celkové náklady akce, 

kritéria MA21 - 6. veřejné setkání zástupců Mikroregionu Bystřicko a neformální skupiny MA21; c) Hry bez 

hranic 2021 – Věchnov 11.9.2021, informace o průběhu her (výsledková listina), finanční příspěvek na občerstvení 

7 tis. Kč; d) Nositel tradic Bystřicka – předání ocenění dne 30.6.2021, výzva k dalšímu ročníku v prosincovém 

vydání; e) Dětská umělecká soutěž – příprava 12. ročníku (září 2021); f) Zrcadlení 2021 - 10. jubilejní ročník, 

realizace 1.7. - 30.9.2021; g) Nejkrásnější vánoční strom Bystřicka 2021 – pravidla soutěže 

7. Diskuse a další organizační záležitosti: a) skládka Bukov, schůzka s TS Bystřice n. P.; b) GDPR – školení pro 

obce 23.9.2021 v 16 h na OÚ v Rožné; c) společný nákup elektřiny; d) stížnost obcí na nekvalitu pozemního 

vysílání po přepnutí na DVBT2 – aktuální informace od paní Kunčíkové; e) realizace zájezdu v letošním roce? 

(Lednicko-valtický areál x zájezd za kolegy ze Slovenska); f) výstupy CSS – seznam subjektů zajišťující rozvážku 

obědů, oslovení obcí; g) volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR 8.10. - 9.10.2021; h) stolní kalendáře – 

nahlášení akcí do pol. října 2021; ch) výsadba stromů na Bystřicku; i) nabídka města BnP – suť za odvoz (materiál 

vhodný k zásypům a k vyrovnání polních cest) 

8. Závěr jednání 

 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 

 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.4/21 

 



Z Á P I S 

1. Zahájení 

 

• Libor Pokorný zahájil schůzi předsednictva ve 13:00 hod. a přivítal všechny přítomné členy 

předsednictva. 

• L. Pokorný přítomné seznámil s programem zasedání. Předseda MB dal následně hlasovat o jeho 

schválení. Program byl jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 6     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

2. Hospodaření MB 

 

• Rozpočtová změna č.2 

Paní Dočkalová seznámila přítomné starosty s rozpočtovou změnou č.2 (příloha č.1), která se týkala 

navýšení na straně příjmů, konkrétně o částku 180 tis. Kč, která souvisela s přefakturacemi nákladů za 

licence filmů v rámci akce Putovní letní kino. Při tvorbě rozpočtu se počítalo pouze se spoluúčastí 42 

tis. Kč (600 Kč x 70 promítání odhad). V souvislosti s nevypsáním krajské dotace byly pak nakonec 

veškeré náklady za licence přefakturovány zúčastněným obcím.  

Na straně výdajů se nachází náklady spojené s dětskou soutěží (věcné a finanční dary) a akcí Hry bez 

hranic. Další výdaje souvisí s navýšením rozpočtu v rámci platů zaměstnanců, nově také v rámci DPP 

pro paní Samkovou, která v současné době pomáhá paní Dočkalové s administrativou spojenou se 

zajištěním chodu kanceláře MB. Její úvazek činí 32 hodin měsíčně a smlouva je s ní prozatím uzavřena 

na období srpen a září 2021. Dalšími výdaji, uvedenými v rozpočtové změně č.2, se týkají oblasti 

zpracování dat a služeb informačních technologií v částce 5 tis. Kč. Do rozpočtu musely být také nově 

zavedeny výdaje na opravy majetku MB v hodnotě 20 tis. Kč a dále také členský příspěvek pro Korunu 

Vysočiny (30 507 Kč).  

Další položka v částce 58 393 Kč slouží pouze k dokrytí výdajů z rezervy. Předseda DSO dal hlasovat 

o rozpočtové změně č. 2. Ta byla jednohlasně schválena. 

Hlasování:  Pro: 6     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

• Informace o dílčím přezkoumání hospodaření DSO 

V rámci schůze byli přítomní informováni také o termínu auditu DSO, který se uskuteční dne 4.10.2021 

od 8:00 hodin v obci Rozsochy, kde sídlí mj. také účetní DSO, paní Jarošová. Starostové berou tuto 

informaci na vědomí. 

 

3. Projekt CSS 

• Ukončení projektu – doba udržitelnosti  

Starostové obcí byli již v rámci 11. setkání starostů seznámeni s ukončením projektu CSS, a to ke dni 

30.10.2021, kdy zároveň také končí jeho období udržitelnosti. V rámci členské schůze plánované na 



říjen 2021 proběhne, již poslední, 12. setkání starostů, kde se uskuteční prezentace činnosti CSS a 

dotazníkové šetření spokojenosti starostů s rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb CSS.  

Po oficiálním ukončení projektu zpracuje DSO Bystřicko ,,Závěrečnou zprávu CSS po roční 

udržitelnosti“, která bude SMO odevzdána do 15.11.2021. 

 

• Seznam subjektů zajišťující rozvážku obědů 

V rámci výstupů z dotazníkového šetření (z října 2020) vyplynula také nová potřeba obcí týkají se 

tvorby seznamu subjektů zajišťující rozvážku obědů. Jeho příprava byla ale v souvislosti s opatřeními 

v rámci COVID-19 pozastavena. Dle přítomných starostů by se již mohly podniknout první kroky 

k tvorbě daného seznamu. Obce tedy budou v brzké době osloveny v rámci poskytnutí informací o 

dostupných firmám ve své obci. Na základě těchto údajů zpracuje MB souhrnný seznam firem 

poskytující danou službu na našem území. 

 

4. Příprava členské schůze 

• Termín, místo, hosté 

Na schůzi předsednictva se stanovil termín členské schůze na čtvrtek 14. 10. 2021 v 16:00 hodin 

v zasedací místnosti MěÚ Bystřice nad Pernštejnem. Paní Dočkalová informovala přítomné starosty 

o plánovaných hostech členské schůze. Konkrétně by se jednalo o účast paní Slezákové z MVCR, která 

by starosty informovala o změnách v rámci OZV. Dalším hostem bude pravděpodobně vstup MAS 

Zubří země, kde by paní Zemanová krátce informovala starosty o plánované 7. výzvě PRV. V rámci 

diskuse budou prostřednictvím pana Horáka sděleny informace týkající se projektu MAP III. Účast 

hostů bude ještě potvrzena v oficiální pozvánce na členskou schůzi. 

Na schůzi budou starostům předány informace o schválení rozpočtové změny č.2, o které se hlasovalo 

na dnešní schůzi Předsednictva MB.  

Dále budou projednávány členské příspěvky pro rok 2022 včetně příspěvku pro destinační společnost 

Koruna Vysočiny. Přítomní starostové by výši členského příspěvku neměnili a navrhují tedy jeho 

zachování ve výši 62 Kč/ob. Příspěvek pro Korunu Vysočiny by pokryly opět z rezervy MB, tedy stejně, 

jak v letošním roce. Pan Pokorný dal hlasovat o Návrhu členských příspěvků pro rok 2022. Ten byl 

jednohlasně přijat. 

Hlasování:  Pro: 6     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

V rámci schůze proběhne také 12. setkání starostů, při kterém proběhne prezence činnosti CSS a 

dotazníkové šetření spokojenosti starostů s rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb CSS. Na schůzi 

bude tak slavnostně předán pohár vítězi soutěže Hry bez hranic pro rok 2021– obci Věchnov. 

 

5. Majetek MB 

 

• Oprava atrakcí, nákup nového vybavení 

Další bod schůze se týkal majetku MB, konkrétně opravy velkého skákacího hradu a party stanu. Obcím 

byly již zaslány informace o poškození hradu a jeho následné opravě, která byla odhadnuta na 15 tis. 



Kč. Zhruba ve stejné době jsme také museli řešit poškození party stanu, a to konkrétně roztržení střešní 

plachty. Začátkem měsíce září proběhla tedy oprava jak velkého skákacího hradu, tak střechy party 

stanu, aby bylo možné toto vybavení plně využít na akci Hry bez hranic.  

V rámci schůze se řešila objednávka náhradních dílů ke skákacímu hradu, konkrétně objednávka 

schůdků a klouzací plochy. Částka za tyto dva nové díly je cca 10 tis. Kč a jejich dodání by bylo možné 

cca za půl roku. Z tohoto důvodu by se objednávka musela řešit nyní na podzim, aby byly náhradní díly 

v případě potřeby na jaře k dispozici. Přítomní by s objednávkou dílů ještě počkali, opravený hrad by 

měl, dle slov opraváře, pár let ještě vydržet. 

Další atrakcí, která byla v rámci schůze řešena, bylo zakoupení kvalitnějšího malého skákacího hradu. 

Současný stav malého skákacího hradu je již nereprezentativní, po jeho obvodu se nachází již řada děr, 

které jsou sice zašity, ale na celkovém dojmu hradu moc nepřidávají. Zmíněné díry nemají prozatím na 

funkčnost hradu vliv, ale již nyní bychom měli přemýšlet o jeho dalších alternativách. Paní Dočkalová 

oslovila předsednictvo v rámci výběru atrakce – zda budeme vybírat opět skákací hrad, popř. zcela jinou 

atrakci pro děti. Většina starostů se přikláněla k názoru, že se zachová současná nabídka. Paní 

Dočkalová tedy na členskou schůzi MB přichystá cenové nabídky na nový malý skákací hrad. Dále se 

na jednání také připraví souhrn příjmů týkající se pronájmu skákacích hradů od data jejich pořízení, aby 

bylo možné posoudit návratnost této investice. 

 

6. Mikroregionální akce 

 

• Bystřicko čte dětem (,,BČD“) 

Mikroregion Bystřicko již dříve informoval obce a školy o prodloužení termínu realizace akce až do 

12.11.2021. V současné chvíli se uskutečnilo prozatím 25 čtení v 9 školách na území MB. Na období 

září je již naplánováno dalších cca 15 čtení (příloha č.2 Rozúčtování daru na jednotlivá čtení). Zatím 

tedy vše nasvědčuje tomu, že se nám podaří naplnit náklady stanovené v rámci dotace Regionální 

kultura. O průběhu realizace akce budeme ještě informovat na říjnové členské schůzi MB.  

Dle předběžných informací z KV se vypsání dotace ,,Regionální kultura“ plánuje již v prosinci 2021. 

Paní Benová tedy opětovně počítá se zpracováním žádosti v rámci zmíněné dotace. Následně by se 

oslovila také společnost EG.D, která je partnerem akce již řadu let. Během měsíce prosince osloví MB 

také obce a školy v souvislosti s účastí na akci. 

Na začátku akce byla navázána také spolupráce s panem Benešem z Věchnova, autorem knihy Meďan 

a Koumen na planetě pupkáčů, od kterého MB nakoupil určité množství knih, které se aktuálně rozdávají 

na každém čtení. Pan Beneš je i nadále ochoten v rámci akce spolupracovat se zúčastněnými školami. 

O této možnosti budou ještě školy MB informovány. 

 

• Putovní letní kino 

Paní Dočkalová sdělila přítomným starostům náklady v souvislosti s akcí Putovní letní kino, která se 

v roce 2021 uskutečnila již po osmé. V letošním roce byla akce narušena jak situací spojenou s nákazou 

COVID-19, tak s nevypsáním dotace Kraje Vysočina – MÍSTNÍ AGENDA 21 A ZDRAVÍ V KRAJI 



VYSOČINA. Akce se nakonec, i přes tuto nelehkou situaci, zúčastnilo 29 obcí a místních částí a 

proběhlo celkově 59 promítacích večerů. 

Celkové náklady letos činily cca 278 tis. Kč, které jsou nyní přefakturovány mezi zúčastněné obce 

(příloha č.3). Náklady mikroregionu se týkaly pouze spoluúčasti v rámci dotace MAS Zubří země, která 

zahrnovala nákup další (třetí) aparatury a nákup nůžkových stanů.  Celkové náklady na vrub MB se tedy 

vyšplhaly na cca 40 tis. Kč.  

Vyúčtování zmiňované dotace připravuje v současné době paní Benová. V rámci kritérií MA21 

proběhne během měsíce října 6. veřejné setkání zástupců Mikroregionu Bystřicko a neformální skupiny 

MA21. Splnění kritérií je jednou z hlavních podmínek pro získání dotace KV, abychom v případě jejího 

vypsání, mohli o ni zažádat v nadcházejícím roce. 

 

• Hry bez hranic 2021 

Letošní Hry bez hranic se již uskutečnily o tomto víkendu, 11.9.2021, v obci Věchnov. Celá akce se dle 

přítomných diváků velice vydařila, a to i přes delší průběh celého klání až do večerních hodin. Z tohoto 

důvodu budeme také muset do konání příštích Her nastavit nová pravidla, které budou stanovovat 

maximální počet her.    

Vítězem celého sobotního klání se stala zmiňovaná pořadatelská obec Věchnov, tudíž jí také náleží 

Putovní pohár doplněný o štítek se jmény vítězného týmu. Ten nechá zhotovit mikroregion a následně 

se pohár slavnostně předá panu starostovi Pokornému na členské schůzi MB dne 14.10.2021. 

V rámci navýšení počtu soutěžních družstev v letošním roce bylo navrženo navýšení finančního 

příspěvku na občerstvení, a to z původních 5 tis. Kč na 7 tis. Kč. Předseda DSO dal hlasovat o jeho 

schválení. Navýšení příspěvku bylo jednohlasně schváleno.  

Hlasování:  Pro: 6     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

Obec Věchnov tedy vystaví mikroregionu v co nejbližší době fakturu na uvedenou částku. 

Hry bez hranic pro rok 2022 se dle výsledkové listiny nově uskuteční v městysu Štěpánov nad Svratkou, 

který obsadil nádherné 3. místo. Na druhém místě se umístila obec Dolní Rožínka, ve které se Hry 

konaly již v roce 2017. 

Celkové náklady akce činily 61 tis. Kč, z nichž cca 31 tis. Kč půjdou na vrub MB (příloha č.4). 

V letošním roce jsme získali krajskou dotaci ,,Jednorázové akce“ v částce 17 tis. Kč a cca 12 tis. Kč 

bude přefakturováno obcím za outdoorové ručníky, které se objednávají pro soutěžící.  

V letošním roce nebyla prozatím dotace vypsána, tudíž v roce 2022 bude pravděpodobně většina 

nákladů hrazena MB. V případě vypsání dotace začátkem roku, na aktuální rok 2022, bychom 

pochopitelně podali žádost o dotaci – paní Benová s přípravou počítá a vyhlášení programů pravidelně 

sleduje. 

 

• Nositel tradic Bystřicka  

Vyhodnocení 10. ročníku udělení ceny Nositel tradic Bystřicka proběhlo již dne 30.6.2021 v amfiteátru 

města Bystřice nad Pernštejnem. Stal se jím Smyčcový orchestr N. Kyjovského při ZUŠ BnP, který slaví 



v letošním roce své 20. výročí. V rámci slavnostní akce mu byla předána plaketa, diplom, panel a 

finanční odměna v částce 15 tis. Kč (7,5 tis. Kč poskytuje město a dalších 7,5 tis. Kč Mikroregion 

Bystřicko).  

Výzva k dalšímu, 11. ročníku, bude zveřejněna v prosincovém vydání novin Bystřicko. 

 

• Dětská umělecká soutěž – 11. ročník 

Dne 30.6.2021 proběhlo vyhodnocení 10. ročníku dětské umělecké soutěže. V současné chvíli se již 

plánuje příprava dalšího ročníku. Na základě podnětu paní Zamazalové usedne dne 24.9.2021 odborná 

komise, která projedná výběr témat, rozsah oslovených a další organizační záležitosti k soutěži. 

V únoru 2022 je prozatím naplánována výstava v Městském muzeu a na duben 2022 jsou již 

rezervovány prostory v kongresové budově Kraje Vysočina v Jihlavě. Ve stejném roce by také proběhla 

příprava výstavy v Nemocnici u Milosrdných bratří v Brně, která by však byla zrealizována až v roce 

2023. 

 

• Zrcadlení 2021  

V letošním roce probíhá již 10. jubilejní ročník fotografické soutěže Zrcadlení, kterou mikroregion 

každý rok podporuje finančním darem 10 tis. Kč. Organizátorem soutěže je spolek KUMŠT, z. s.  

Zmiňovaná soutěž potrvá do konce měsíce září 2021. Do této doby se mohou nahrávat soutěžní snímky 

a hlasovat pro nejzajímavější fotografii, která dostane Cenu veřejnosti.  

 

• Nejkrásnější vánoční strom Bystřicka  

Mikroregion Bystřicko již obdržel baňku pro nadcházející 6. ročník soutěže ,,Nejkrásnější vánoční strom 

Bystřicka 2021“, která je vždy předávána vítězi této soutěže. 

V letošním roce se dle nových pravidel nesmí soutěže zúčastnit obec, která v soutěži vyhrála již 3x. 

Chceme tak dát příležitost i ostatním krásným stromům, které se účastní této soutěže již pravidelně. 

Během schůze se řešila také otázka hlasovacího systému, jelikož současná verze ankety, tvořená v rámci 

aplikace Google Forms není zcela adekvátní. V uvedeném formuláři nelze nastavit potvrzovací e-maily, 

aby bylo možné zkontrolovat pravdivost e-mailových adres. V minulém roce jsme museli pravdivost e-

mailových adres ověřovat v rámci zaslání e-mailu. Adresy, které se nám vrátily zpět, byly automaticky 

z hlasování vyloučeny. 

Starostové se přiklání k názoru, že po zmíněné úpravě pravidel (3x vítězství – neúčast v soutěži) by 

mohl být tento problém částečně vyřešen. Jsou tedy pro zachování stávajícího systému hlasování. Při 

tvorbě ankety budou hlasující upozorněni na kontrolu pravdivosti e-mailových adres. 

 

7. Diskuse a další organizační záležitosti 

 

• Skládka Bukov, plánování schůzky s TS Bystřice n. P. 

Během schůze se řešilo také téma uzavření skládky Bukov plánované, dle slov pana Horáka, zhruba 

v polovině roku 2022. Její uzavření bude mít tedy pravděpodobně zásadní vliv na zdražování cen 



poplatků za komunální odpad. Předsednictvo navrhovalo naplánovat schůzku s TS Bystřice n. P., na 

které by byly obcím oznámeny ceny za svoz komunálního odpadu v roce 2022. Obce tyto informace 

potřebují vědět již nyní, kdy stanovují výši poplatku v rámci tvorby nové OZV, která by měla být 

schválena již do konce roku 2021.  

Pan Horák využil na schůzi přítomnosti starostů a zavolal přímo řediteli TS Bystřice n. P., panu 

Kekrtovi. Ten je v současné době na dovolené, ale danou problematiku je ochoten se starosty řešit. Dle 

jeho slov nyní nemůže přesně stanovit výši celkových nákladů, jelikož nezná cenu za uložení odpadu 

na skládce Bukov v roce 2022. Obcím ale slíbil poslat, po svém návratu, alespoň orientační ceník 

nákladů za svoz komunálního odpadu plánovaných v roce 2022. Doplňující informace k této 

problematice nám ještě sdělí pan Horák na plánované členské schůzi v říjnu. 

 

• Školení GDPR pro obce 

Obce byly již informovány o termínu školení v rámci problematiky GDPR, které se uskuteční dne 

23.9.2021 od 16:00 hodin na OÚ v Rožné (příloha č.5). Školení povede pověřenec MB, pan Ing. Petr 

Šnek. Účast na uvedeném školení se potvrzuje na e-mailu: info@regionbystricko.cz. 

 

• Společný nákup elektřiny  

V rámci tohoto bodu byla řešena otázka nákupu elektřiny. Zemní plyn má MB na rok 2022 již uzavřen, 

jelikož smlouvu s Innogy obce uzavřely již v minulém roce na dva roky.  

V současné chvíli se tedy řeší cena elektřiny na rok 2022 se společností E.ON. Její cena se ale nyní 

markantně zvyšuje. Město ještě vyčkává na případné sníženy ceny.  

Dle slov pana Tvarůžka, starosty městyse Strážek, není snížení ceny elektřiny do konce roku moc reálné. 

Pan Tvarůžek je již pravidelně informován také o cenách na burzách. Z tohoto důvodu sám již nabídku 

za městys akceptoval. S uzavřením smlouvy by tedy již neotálel, na čem se shodli i přítomní starostové. 

Po vzájemné domluvě osloví tedy paní Dočkalová E.ON, konkrétně pana Havlíčka, aby nám zaslal 

aktuální cenovou nabídku. Pokud by ze strany města došlo k akceptaci, budou o tom obce MB 

informovány. 

 

• Stížnost obcí na nekvalitu pozemního vysílání po přepnutí na DVB-TV2 

Paní Kunčíková, starostka městyse Štěpánov nad Svratkou, se v dané problematice, týkající se zaslané 

Stížnosti obcí na nekvalitu pozemního vysílání po přepnutí na DVB-T2, obrátila již na Český 

telekomunikační ústav, na který ji odkazoval dopis od České televize a Českých radiokomunikacích. 

Prozatím neobdržela žádnou odpověď. Na členské schůzi bude ještě vyvolána diskuse k tomuto tématu. 

 

• Realizace zájezdu v letošním roce  

Pan Pokorný informoval přítomné starosty o aktuální situaci na Slovensku, mj. dle slov pana Lorince, 

také o rozporech mezi očkovanými a neočkovanými občany. Z hlediska zhoršující se epidemiologické 

situace by tedy nebylo ani vhodné, zvažovat nyní návštěvu za našimi slovenskými kolegy.  

Na schůzi se dále řešily alternativy plánovaného zájezdu. Jako první se navrhovalo – opětovné podání 

žádosti (v případě vypsání dotace MMR) na zájezd do Lednicko-Valtického areálu s plánovaným 



školením. Další návrh přednesl pan Tvarůžek, který by mohl zajistit posezení v lesním penzionu 

Podmitrov. Přítomným starostům se jeho návrh líbil a bude ještě projednán na členské schůzi MB.  

 

• Volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR 

Obce byly již informovány o tom, že v termínu 8.10. - 9.10.2021 budou probíhat volby do Poslanecké 

sněmovny Parlamentu ČR. Zároveň byly osloveny v rámci kontroly a doplnění telefonického kontaktu 

do volební místnosti, které mají potvrdit a nahlásit nejpozději do 4.10.2021.  

Dne 30.9.2021 od 9:00 hodin proběhne v KD Bystřice n. P. školení předsedů, místopředsedů a 

zapisovatelů okrskových volebních komisí. Prezence se uskuteční od 8:30 do 9:00 hodin. 

 

• Stolní kalendáře pro rok 2022 

TIC Bystřice n. P. oslovilo mikroregion v rámci nahlašování akcí do stolního kalendáře pro rok 2022. 

Kalendář by měl obsahovat fotografie soch, které se nachází na našem území. Pokud tedy nějaká obec 

bude chtít, aby do kalendáře byly zaznamenány plánované obecní akce, ať je nahlásí nejpozději do 

15.10.2021 na e-mail: info@regionbystricko.cz. 

 

• Výsadba stromů na Bystřicku 

V rámci vítězství Chudobínské borovice v anketě Evropský strom roku 2020 se mikroregion zavázal 

k výsadbě stromů dle počtu obdržených hlasů. Celkově musí tedy obce MB zasázet 47 226 ks. 

V současné chvíli evidujeme cca 27 tis. ks zasázených stromů.  

Pokud tedy i další obce MB plánují v tomto roce dobrovolnickou výsadbu, prosíme o nahlášení počtu 

zasázených stromů na adresu: info@regionbystricko.cz. 

 

• Nabídka města Bystřice n. P. – suť za odvoz 

V Bystřici n. P. byly demontovány objekty garáží za poliklinikou a bývalá kotelna na Sídlišti II. Ze sutě 

dodavatel pomletím vytvořil materiál vhodný k zásypům a vyrovnání polních cest. Jedná se o 

(certifikovaný) cihelno – betonový recyklát v množství cca 4000 t. Pokud by o něj měly některé obce 

zájem, mohou kontaktovat pana Ing. Aleše Sitaře, tel.: 725 102 542, e-mail: ales.sitar@bystricenp.cz 

nebo pana Davida Starého, tel.: 602 870 435, e-mail: david.stary@bystricenp.cz. 

Hromada sutě se nachází v místní části Domanínek.  

  

• Pochybné zprávy v DS obcí 

Na dotaz obce Rozsochy byly prověřeny hromadné zprávy, které v současné době opětovně chodí do DS 

obcí od paní Dr. Timové. Ta pokračuje v návaznosti na předešlé zprávy, akorát se v nich dotazuje na 

řadu otázek, mj. se ptá také na to, zda obce vyrozuměly o trestné činnosti orgány činné v trestním řízení. 

V přiložených dokumentech se stále opakují sdělení na základě zákona č. 106/1999Sb. o svobodném 

přístupu k informacím. 

Paní Dočkalová se v rámci této problematiky obrátila opět na pana Roda (MěÚ BnP– vedoucí odboru 

správního a školství), aby doporučil obcím postup v rámci zveřejňování těchto obsáhlých dokumentů. 

mailto:david.stary@bystricenp.cz


Samotná Bystřice dokumenty zakládá, ale v rámci jejich množství nezveřejňuje. Některé obce zakládají 

k uvedeným dokumentům stanovisko z MVCR, které poukazuje na nesmyslnost podání a jeho 

„založení“ a věcném nevyřizování. Lze totiž pochybovat o tom, že se vůbec jedná o podání ve smyslu 

§ 37 správního řádu." 

 

8. Závěr jednání 

 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast a čtvrtou schůzi předsednictva v roce 2021 ukončil. 

 

 

 

   ………………………………………. 

předseda mikroregionu 

       Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

 

…………………………………….... 

     Jitka Dočkalová  


